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De fractie heeft de volgende vragen:

Ter aanvulling op 190-2019 Vraag en Antwoord PvdA, SP, Roosendaalse Lijst – Krediet 
Nieuwstraat en de behandeling van het raadsvoorstel Krediet Nieuwstraat tijdens de 
commissievergadering van 14 november jl. heeft onze fractie nog de navolgende vragen.

Het concept-rapport ‘Integraal Verkeersplan Nieuwstraat’ van Goudappel Coffeng van 25 juni 2018 
blijkt volgens uw beantwoording ook het definitief rapport te zijn.  

1. Wanneer heeft het concept-rapport de status van definitief rapport verkregen, wie heeft deze 
status gegeven (Goudappel Coffeng of de gemeente) en kunnen we er dus daarbij vanuit gaan 
dat aan het concept-rapport niets is veranderd?

2. Klopt het dat er op 23 augustus 2018 een gesprek is geweest met bewoners over het concept-
rapport en dat daarbij door bewoners diverse aanpassingen op het concept-rapport zijn 
voorgelegd en er ook alternatieven en voorkeuren t.a.v. het verkeersplan werden 
aangedragen?

3. Zo ja, kunt u aangeven wat deze input op het concept-rapport was en wat hiermee is gedaan?
4. Kunt u de tijdslijn schetsen van wat er is gebeurd vanaf de aangenomen motie inzake de 

Nieuwstraat sinds 1 maart 2018 tot op heden? Graag een overzicht van het contact met 
bewoners en belanghebbenden over dit onderwerp, hetgeen heeft geleid tot dit raadsvoorstel.

5. Waarom heeft u eigenlijk Goudappel Coffeng ingeschakeld, nu uw eigen organisatie blijkbaar 
een beter plan kan maken met de daarbij behorende kostenraming?

Namens de fractie van PvdA, 
Michael Yap

https://raad.roosendaal.nl/documenten/Schriftelijke-vraag/190-2019-Vraag-en-antwoord-PvdA-SP-Roosendaalse-Lijst-Krediet-Nieuwstraat.pdf
https://raad.roosendaal.nl/documenten/Schriftelijke-vraag/190-2019-Vraag-en-antwoord-PvdA-SP-Roosendaalse-Lijst-Krediet-Nieuwstraat.pdf


Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Het rapport is niet meer gewijzigd en is derhalve het definitieve rapport.
2. Op 23 augustus is gesproken met de bewoners over het reactie document van de bewoners op 

Verkeerplan Nieuwstraat.
3. De bewoners hebben per subthema aangegeven welke maatregelen zij graag terug willen zien 

in het inrichtingsplan. De maatregelen die de veiligheid en leefbaarheid van de straat 
verbeteren komen terug in het inrichtingsplan. Een aantal voorstellen die vergaande impact 
hebben op een groter gebied, zoals het aanpassen van het parkeerregime of het laden en 
lossen, komen niet terug in het inrichtingsplan.

4. Na het aannemen van de motie (maart '18) zijn er vier werksessies geweest met bewoners en 
andere belanghebbenden (3 mei, 28 mei, 23 augustus, 7 november '18). De periode hierna is 
benut voor interne afstemming en het vinden van financiële dekking voor de maatregelen 
voorgesteld door Goudappel Coffeng. Op 2 oktober '19 zijn de laatste gesprekken gevoerd met 
bewoners over stappen die de gemeente wil gaan zetten voor de herinrichting Nieuwstraat. 
Ook bij het inrichtingsplan worden bewoners betrokken.

5. Goudappel Coffeng heeft een een visie voor de Nieuwstraat opgesteld met maatregelen die 
tegemoet komen aan de verkeerssituatie in de Nieuwstraat. Deze visie en maatregelen van 
Goudappel Coffeng, zijn de basis voor het inrichtingsplan dat nu op straatniveau moet worden 
uitgewerkt.

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Cees Lok 




